

Disclosure of the Resolutions of the Fund Management Body of The Pearl REIF (the "Fund")	إفصاح بشأن القرارات المتخذة في اجتماع مجلس إدارة صندوق اللؤلؤة للاستثمار العقاري ("الصندوق")
The Fund Management Body has unanimously adopted the following resolutions it its meeting held on 24 August 2023:	اتخذ مجلس إدارة الصندوق القرارات التالية بالإجماع في اجتماعه المنعقد بتاريخ 24 أغسطس 2023م:
1. Approval of the Fund's reviewed interim financial statements for the second quarter ended on 30 June 2023.	1. الموافقة على البيانات المالية المرحلية (المراجعة) للصندوق للربع الثاني المنتهي في 30 يونيو 2023م. <i>موسى</i>
2. Approval of the agenda of the Extraordinary General Meeting and its annexures scheduled for the 13 th of September 2023 via the electronic platform for general meetings.	2. الموافقة على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية ومرفقاته، والمقرر عقده بتاريخ 13 سبتمبر 2023م عبر المنصة الإلكترونية لانعقاد الجمعيات العامة.
3. Approval of draft prospectus for the issuance and allotment of 83,333,334 units to Oman Brunei Investment Company SAOC by way of private placement at an issuance price of 120 Baizas per unit.	3. الموافقة على مسودة نشرة الإصدار فيما يتعلق بإصدار وتخصيص 83,333,334 وحدة لشركة عمان بروناي للاستثمار ش.م.ع.م عن طريق الاكتتاب الخاص بسعر إصدار قدره 120 بيضة لكل وحدة.
 Kumail Ali Moosa Secretary of the Fund Management Body	كميل علي موسى أمين سر مجلس إدارة الصندوق

